
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  konaného dňa  06. 06. 2007  

 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop, zástupca primátora  
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MUDr. Mária Kostelníková 
  MUDr. Andrej Kulan   
  Ing. Štefan Nevoľník 
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  MUDr. Miroslav Suchý 
  Anton Vass 
 
Ospravedlnení: Ing. Miroslav Balog 

MVDr. Vladislav Juško 
Michal Lukša 

  
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  MVDr. Gabriela Alušíková, oddelenie kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Holota, právnik MsÚ  

Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
  Ing. Jozef Barlaš, oddelenie správy majetku a služieb 
  Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina 
   
Program: 

1. Otvorenie 
2. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2007          
3. Vypísanie verejnej súťaže na výber dodávateľa stavebných prác pre realizáciu výstavby 

nového cintorína a parkoviska pri Nemocnici, s.  r. o. Snina  
4. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemkov parc. č. KN 37/235 a KN 178/2 
5. Odpustenie odplaty za zriadenie vecného bremena  
6. Rôzne  
7. Záver 
 

K bodu 1) Otvorenie 
      
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril šieste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  ktorom 
všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  riaditeľ VPS Snina, náčelník MsP 
a vedúci oddelení MsÚ. 
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Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Ing. Štefan Milovčík - program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu 
s materiálmi pri prezentácii. Navrhuje do programu doplniť bod 6C) Petícia za zachovanie 
Nemocnice Snina, s.r.o.  
 
     Ing. Jozef Savka – do dnešného programu navrhuje doplniť bod č. 6A) Schválenie uzatvorenia 
nájomnej zmluvy medzi mestom Snina a Gréckokatolíckou cirkvou, farnosť Snina – Brehy 
 
Hlasovanie za program s doplnkami:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza – 2 poslanci  
 
Voľba návrhovej komisie: 
     Ing. Štefan Milovčík - za členov návrhovej komisie určujem: MUDr. Mareka Andraščíka              

MUDr. Miroslava Suchého  
Ing. Jozefa Savku   

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci  
 
     Ing. Štefan Milovčík - za overovateľov zápisnice určujem: MUDr. Štefana Čopíka  
                    Antona Vassa             
 

       - za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 
 
K bodu 6 C) Petícia za zachovanie Nemocnice Snina, s.r.o.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – Slovenská lekárska komora sa vyjadrila, že ruší sninskú nemocnicu. 
Napísal list, ktorý poslanci obdržali pri prezentácii. Navrhuje v tejto veci prijať následovné 
uznesenie:     Mestské zastupiteľstvo v Snine, ako zakladateľ Nemocnice Snina, s.r.o.,   s a    p r i p 
á j a  k petícii za zachovanie Nemocnice Snina, s.r.o.   a    ž i a d a    Vládu Slovenskej republiky, 
Ministerstvo zdravotníctva SR, Slovenskú lekársku komoru a ďalšie kompetentné inštitúcie, aby 
Nemocnica Snina, s.r.o., sa už neobjavovala v žiadnych zoznamoch na jej zrušenie vzhľadom na jej 
špecifickú a nezastupiteľnú úlohu v severovýchodnom regióne Slovenska. 
 
(na zasadnutie prišla Mgr. Ľubov Reháková – 15.15 hod. – spolu 15 poslancov) 
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     JUDr. Iveta Bžánová – našu nemocnicu nie je možné zrušiť, môžu ju zlikvidovať iba poisťovne 
tým, že s ňou nebudú uzatvárať zmluvy. Je potrebné, aby nemocnica bola špičkovo vybavená 
prístrojmi, preto navrhuje, aby sa v meste zriadil zbierkový výbor ohľadom zbierky na CT prístroj 
a aby mesto do tejto zbierky výrazne prispelo a  možno by bolo vhodné zverejňovať darcov na 
internete, určite by to motivovalo aj ostatných – úloha.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – regionálna lekárska komora o ničom nevie, pretože s nimi nebolo nič 
prerokované. Nikto od nich nepožadoval žiadne údaje ani informácie. Nevie, na základe akých 
informácií a akých kritérií bola naša nemocnica zaradená medzi zlé nemocnice.  Lekári spísali 
petíciu za zachovanie sninskej nemocnice. Posielajú ju na Ministerstvo zdravotníctva SR. Vyjadria 
sa aj k článku, ktorý bol uverejnený v denníku SME. Ohradia sa voči nemu a budú požadovať aj 
ospravedlnenie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – cestou právnika upozorniť pisateľa článku, pretože naša nemocnica je 
obchodná spoločnosť a nie je už dávno NsP – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine, ako zakladateľ Nemocnice Snina, s.r.o.,   s a    p r i p á j a  
k petícii za zachovanie Nemocnice Snina, s.r.o.   a    ž i a d a    Vládu Slovenskej republiky, 
Ministerstvo zdravotníctva SR, Slovenskú lekársku komoru a ďalšie kompetentné inštitúcie, aby 
Nemocnica Snina, s.r.o., sa už neobjavovala v žiadnych zoznamoch na jej zrušenie vzhľadom na jej 
špecifickú a nezastupiteľnú úlohu v severovýchodnom regióne Slovenska. 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 110/2007  
 
 

 
K bodu 2) Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2007          
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – peniaze, ktoré sa prerozdeľujú v rozpočte, sú peniaze daňových 
poplatníkov. Prečo ide oprava strechy na budove MsKS cez iné firmy čo sa týka stavebného 
dozoru? Na úrade máme oddelenie, ktoré sa tým zaoberá a je tu pracovník, ktorý môže stavebný 
dozor vykonávať. Do budúcnosti prosí, aby sa úrad takýmto situáciám vyhýbal – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    dôvodovú správu   a   s c h v a -
 ľ u j e   zmenu rozpočtu na rok 2007 takto:  
BEŽNÝ   ROZPOČET:  - zvýšenie príjmov o 5 682 tis. Sk, 
     - zvýšenie výdavkov o 7 318 tis. Sk, 
 
KAPITÁLOVÝ   ROZPOČET:  - zvýšenie príjmov o 561 tis. Sk, 
     - zvýšenie výdavkov o 26 425 tis. Sk, 
 
FINANČNÉ   OPERÁCIE:  - zvýšenie príjmov o 27 507 tis. Sk, 
     - zvýšenie výdavkov o 7 tis. Sk.  
 
Rozpočet po úprave bude:  
    Príjmy   Výdavky  Prebytok/Schodok 
Bežný rozpočet  270 805 000,- Sk 223 508 000,- Sk + 47 297 000,- Sk 
Kapitálový rozpočet    25 208 000,- Sk   96 608 000,- Sk -  71 400 000,- Sk  
Finančné operácie    28 664 000,- Sk     4 561 000,- Sk + 24 103 000,- Sk  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 111/2007  
 
 
 
K bodu 3) Vypísanie verejnej súťaže na výber dodávateľa stavebných prác pre realizáciu  

výstavby nového cintorína a parkoviska pri Nemocnici, s.  r. o. Snina  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, 
SP a ŽP.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – parkovisko pri nemocnici je potrebné zväčšiť, pretože je veľmi potrebné. 
Čo sa týka nového cintorína – lokalita je za závodom Jas, čo je všeobecne známe. Terajší cintorín je 
čochvíľa zastavaný a nebudeme mať kam pochovávať.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje zmeniť uznesenie, pretože to vyzerá, že ide o jednu investičnú 
akciu.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á    Mestskému úradu v Snine vypísať verejnú súťaž 
na výber dodávateľa stavebných prác: 

a) pre realizáciu výstavby nového cintorína, 
b) pre realizáciu výstavby parkoviska pri Nemocnici Snina, s.r.o..  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 112/2007  
 
 
 
K bodu 4) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemkov parc. č. KN 37/235 a KN  

178/2 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečo je cena 250,- Sk/m2? Ide o centrum mesta, cena je príliš nízka. 
Tento materiál nebol prerokovaný v komisii.  
 
     Ing. Jana Rosičová – tento pozemok je určený na odstavné plochy a nie na výstavbu, preto táto 
cena. 
 
     Ing. Ján Čop – tento pozemok sa dá využiť naozaj iba na odstavné plochy, pretože ide cez neho 
kanál.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – odpredaj pozemku bol prerokovaný v komisii výstavby, životného 
prostredia a územného plánovania. Ale o cene sa komisia nebavila. Je tam pripomienka z komisie  - 
komisia neodporúča v obytnej zóne vybudovať sklad stavebného materiálu a lešenia. (zápisnica zo 
dňa 10. 05. 2007). 
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj 
pozemku parc. č. KN 37/235 vo výmere 1.103 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, a parc. č. KN 
178/2 vo výmere 39 m2, druh pozemku – záhrada, za cenu 285.500,- Sk, t.j. 250,- Sk/m2, pre 
spoločnosť Elaut BauMont, s.r.o., Študentská 1440/3, Snina, v zastúpení: Ing. Mikuláš Serdula – 
konateľ spoločnosti, Snina.  
     Cena je v súlade so „Zásadami na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  JUDr. Iveta Bžánová – 1 poslanec  
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 113/2007  
 
 
 
K bodu 5) Odpustenie odplaty za zriadenie vecného bremena  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpustenie odplaty vo výške 40.090,- Sk za 
zriadenie vecného bremena za plynovú prípojku v dĺžke 41,76 m k zrekonštruovanému objektu s.č. 
3000 na parc. č. KN 450/3 – bývalá výmenníková stanica, cez parc. č. KN  467/8, 468/9, 467/28 
a 467/12 zapísané na LV č. 3200 -  Mesto Snina, podľa GP č. 34823123-14/2007 zo dňa 05. 02. 
2007 pre:  
- Hoang Van Diep – MEKONG, Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 114/2007  
 
 
K bodu 6 B) Dopracovanie projektovej dokumentácie v RO Rybníky Snina   
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ŹP, 
ŽP a SP.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – bazén DANA – vybudovať v ňom aj vodný svet, nie iba plavecký 
bazén.   
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   dopracovanie projektu pre oživenie 
Rekreačnej oblasti Rybníky Snina o nasledujúce aktivity:  

- tobogan, 
- úprava bazénu DANA na plavecký bazén vrátane vodného sveta, 
- technické riešenie pre využívanie vody z potoka Bystrá, 
- vybudovanie fontány v retenčnej nádrži, 
- výstavba piknikovej zóny, 
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- výstavba prístupového chodníka od areálu starého ihriska, 
u k l a d á    Mestskému úradu v Snine zabezpečiť zadanie spracovania projektovej dokumentácie.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 115/2007  
 
 
 
K bodu 6 A) Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy medzi mestom Snina   

 a Gréckokatolíckou cirkvou, farnosť Snina – Brehy   
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál je šití horúcou ihlou. Nemáme predstavu, ako to bude 
vyzerať po estetickej stránke. Nevieme, či nemá o túto výmenníkovú stanicu záujem niekto iný. 
Prečo uzatvoriť NZ na dobu neurčitú na zriadenie kostola, keď sme im odpredali lukratívny 
pozemok na Brehoch, aby si tam vybudovali kostol? Navrhuje dať tento materiál na prerokovanie 
do komisií, nech to posúdia. Je vôbec vhodné, aby tam bol kostol? V tomto roku sa cirkvám 
a cirkevným spoločenstvám schválilo už cez 2 mil. Sk.  
 
     Ing. Ján Čop – rozprávalo sa o tom v pondelok na zasadnutí predsedov komisií. Je to výlučná 
záležitosť gréckokatolíckej cirkvi a to nechce komentovať. Je to citlivá záležitosť.  
 
     Ing. Jozef Savka – jeho osobný názor je, že keď občanom nevieme dať nič iné, tak im dajme 
aspoň to, kde je 100 % istota, že sa tam nepije, neberú drogy a neprekvitá vandalizmus.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje tento materiál stiahnuť z dnešného rokovania a predložiť ho na 
najbližšie zasadnutie MsZ.  
 
     Ing. Jozef Savka – tento materiál navrhol zaradiť do programu z dôvodu letného obdobia, aby 
sa urýchlili práce, pretože najbl. MsZ bude až v júli a stratia tým veľa času.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi: 

- Mesto Snina, zastúpené Ing. Štefanom Milovčíkom, primátorom, Strojárska 2060, 069 01 
Snina, ako prenajímateľ  

a 
- Gréckokatolícka cirkev, farnosť Snina – Brehy, excurrendo Pichne 54, zastúpená o.Mgr. 

Marcelom Pisiom, správcom farnosti excurrendo, ako nájomca 
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o nájme nebytového priestoru v budove výmenníková stanica, s.č. 3192, Ul. Komenského, na parc. 
č. KN 1121/195, k.ú. Snina, za nájomné 1,- Sk ročne s podmienkou, že sa nájomca zaviaže 
uhrádzať všetky prevádzkové náklady.   
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 10 poslancov   
proti: JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková – 2 poslanci  
zdržali sa:  Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 116/2007  
 
 
K bodu 6) Rôzne  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – úpravou rozpočtu boli pozastavené práce na plavárni na starom 
škvarovom ihrisku. Prosí, aby dostala slovo Ing. Galandová.  
 
     Ing. Ján Čop – 24. 05. 2007 sme na MsZ prijali uznesenie ohľadom vypísania verejného 
obstarania na architektonickú súťaž na športové centrum na starom ihrisku. Hneď v pondelok po 
MsZ začala p. Galandová podpisovú akciu proti výstavbe polyfunkčného domu na tomto ihrisku. 
Peniaze by sme na túto akciu mohli dostať z fondov, pretože je to prepojené s RO Rybníky. Je 
škoda, že p. Galandová nepočkala na výsledok súťaže. táto lokalita sa nedá zrekonštruovať za malé 
peniaze. Je to zavádzanie.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – chodník na Ul. Jána Bottu – po chodníku sa nedá chodiť, treba ho 
opraviť – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – petíciu by neodsudzovala, dal sa priestor občanom mesta, aby sa 
k tomu vyjadrili.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – zmluva s ALS ohľadom prenosu a vysielania MsZ je podpísaná? Ide o to, 
aby prenosy neboli strihané.  
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – ceny prenosov sú s ALS dohodnuté a natáčanie a odvysielanie 
sa zabezpečuje formou objednávky. Prenosy nie sú strihané.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – obytné bloky Študentská 1454 a 1455 a Palárikova 1623 – občania 
požadujú rozšírenie parkovacích plôch v tejto lokalite – navrhuje prejednať to s VPS a v dopravnej 
komisii – úloha; 
             - reštauračné zariadenia za štátnou políciou – nedodržuje sa tam 
pracovná doba hlavne v letných mesiacoch, návštevníci tohto zariadenia sedia na chodníku – MsP 
by mala monitorovať situáciu a zasahovať – úloha;  
    - je potrebné opäť zmapovať nápisy na stenách, pretože sprejeri 
pracujú naďalej a pribúdajú hákové kríže a hanlivé nápisy na budovách – úloha.  
 
     Ing. Ján Čop – hliadky z rómskych občanov – je to zapracované do projektu chránenej dielne, 
ktorý sa v týchto dňoch pripravuje na podanie.  
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     Ing. Jozef Savka – ak je vandalizmus na sídl. I. veľký, treba investovať do kamerového 
systému.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – nevie, či je vhodné do kamerového systému investovať, pretože ten na 
námestí sa asi veľmi nevyužíva. Osobne telefonicky upozornil MsP na to, že na námestí ohrozuje 
alkoholom potužený občanom ostatných spoluobčanov a v priebehu 5 minút z budovy úradu 
nevyšiel žiadny policajt.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – kamerový systém sa v noci nedá veľmi využívať, pretože máme zle 
osvetlené námestie. Preverí, prečo hliadka nereagovala na telefonát Ing. Harmaňoša – úloha.  
 
     MUDr. Jozef Homza – chce poprosiť Sninské noviny, aby citlivo vyberali články a dali 
možnosť aj opačnej strane na vyjadrenie sa.  
 
     Ing. Daniel Galandová – cez komisiu regionálneho rozvoja sa snažila riešiť umiestnenie 
plavárne v inej lokalite než je staré ihrisko. Keď sa jej to nepodarilo, preto sa rozhodla pre petíciu, 
ktorá bude trvať dokonca júna. Ide o objekt cca 60x60 metrov, ktorý úplne znehodnotí toto 
historické územie. Najviac ľudí podporuje výstavbu plavárne na starom kúpalisku a ďalšia skupina  
v RO Rybníky;  
                                                - projekty, ktoré sa pripravujú pre rómske etnikum, treba najprv 
prerokovať s rómskymi aktivistami. To je jej názor; 
    - na pripomienku MUDr. Homzu – je zvedavá, či mesačník NAŠA 
Snina bude dávať priestor na diskusiu, keďže ide o mestský mesačník. Sninské noviny sú súkromné.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – platí tlačový zákon, pokiaľ sa ten nezmení, je na šéfredaktorovi, čo 
zaradí do tlače.  
 
     Ing. Jozef Savka – informoval o rokovaní poslancov VÚC. Na svojom zasadnutí prerokovali 
úpravu rozpočtu, odpredaj pozemkov a knižnice boli začlenené do okresných knižníc a osvetových 
stredísk; 
   - prosí, aby boli podávané projekty aj na VÚC. Na internete sú podrobnejšie 
informácie. Doteraz zo Sniny nikto žiaden projekt nepodal – úloha.  
 
     MVDr. Gabriela Alušíková – MsKS spracovalo projekt a zaslalo ho na VÚC.  
 
     Anna Pavlíková – červený kríž taktiež podal projekt, ale bol z týchto fondov vylúčený. Preto 
prosí, aby sa mesto viac zaoberalo podávaním projektov do fondov cez VÚC.  
 
     Čop mladší – zástupca mládeže – hovorí za skupinu mladých. Nesúhlasia s petíciou, občania sa 
dajú veľmi rýchlo ovplyvniť, ak nepoznajú danú problematiku podrobne. Vybudovať ďalší bazén 
a klzisko v RO Rybníky je nie veľmi dobré. Takáto vec má byť v centre mesta.  
 
     Ing. Daniela Galandová – v zahraničí sa športové a obchodné zariadenia budujú nie v centre 
mesta, ale na ich okrajoch, aby sa mesto rozširovalo.  
 
     Vladimír Čop – v parku je navrhnutá ZOO či útulok. Bude vhodné dať psov rovno pod okná 
nemocnice? Kto si pamätá, ako vyzeral park v 19. storočí, keď ho chceme revitalizovať?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ľudia zo Sniny utekajú, pretože odchádzajú za prácou. Preto je tu návrh, 
aby sme podali čo najviac projektov, aby sa Snina pozdvihla a neupadala naďalej. Treba 
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pozdvihnúť turistický ruch. Treba upraviť RO Rybníky tak, aby sa dalo kúpať aj v zlom počasí. 
Preto je tu návrh na prepojenie RO Rybníky s areálom na starom ihrisku. V RO Rybníky nie je 
možné tento areál vybudovať. Okrem iného, mesto nie je vlastníkom pozemkov v RO Rybníky. 
Preto je tu myšlienka na bazén, fitnes, ihriská, sauny a pod. vybudovať na starom ihrisku 
a cyklisticky ho prepojiť s RO Rybníky. Chceme získať kaštieľ do vlastníctva a získať financie na 
jeho rekonštrukciu. Táto lokalita sa dá prepojiť aj s Bielymi kameňmi, kde bude lyžiarske stredisko. 
Preto vznikla táto myšlienka. Navrhuje situáciu upokojiť. Bolo by dobré, aby mesto nemuselo 
bazén budovať z prostriedkov z vlastného rozpočtu. Nebolo by to dobré.  
 
 
K bodu 7) Záver 
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                 Ing. Jana Rosičová 
         primátor             poverená vedením MsÚ  
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:  - MUDr. Štefan Čopík 
 
  - Anton Vass 
 
 
 
 
Snina 07. 06. 2007  
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